	1. 
	Sędzia dał sygnał na rozpoczęcie zawodów, zawodnik drużyny, która przegrała losowanie zagrał piłkę do tyłu. Sędzia pouczył zawodnika o sposobie rozpoczęcia gry i kiedy dał ponowny sygnał na rozpoczęcie ten sam zawodnik po raz drugi zagrał piłkę do tyłu. Sędzia udzielił mu napomnienia. Dając po raz trzeci sygnał gwizdkiem na rozpoczęcie zawodów, do piłki podszedł zawodnik napomniany i ponownie zagrał piłkę do tyłu. Sędzia zgodnie z przepisami wykluczył tego zawodnika z gry. Czy wykluczony zawodnik może być zastąpiony przez zawodnika rezerwowego?
	TAK - NIE 


	TAK

	2. 
	Czy sędzia może zwolnić z obowiązków sędziego asystenta w przypadku niewłaściwej ingerencji lub nieodpowiedniego zachowania?
	TAK - NIE 


	TAK

	3. 
	Kary czasowe w zespole juniorów to 3, 5 ,10 minut
	TAK - NIE 
	NIE

	4. 
	Czy sygnał gwizdkiem jest konieczny w przypadku zdobycia bramki?
	TAK - NIE 
	NIE

	5. 
	Czy zawodnik wymieniany musi opuścić boisko przy linii środkowej obok sędziego asystenta dokonującego zmianę?
	TAK - NIE 


	NIE

	6. 
	Czy sędzia po zakończeniu meczu i omówieniu zawodów przez obserwatora, ma prawo złożyć publiczne oświadczenie wyjaśniające podjęte przez niego decyzje na boisku?
	TAK - NIE 


	TAK

	7. 
	Zawodnik za zgodą sędziego opuścił pole gry dla otrzymania pomocy po odniesieniu kontuzji i powrócił na pole gry bez zgody sędziego. Sędzia przerwał grę, udzielił napomnienia zawodnikowi za nieuprawniony udział w grze i nakazał wznowić grę rzutem wolnym pośrednim wykonanym przez drużynę przeciwną z miejsca gdzie była piłka w momencie przerwania gry. Czy postępowanie sędziego było właściwe?
	TAK - NIE 


	NIE

	8. 
	Zawodnik rezerwowy wszedł na boisko przy linii środkowej, w momencie kiedy drużyna przeciwna po drugiej stronie boiska rozwijała korzystną akcję. Sędzia przerwał grę, udzielił napomnienia zawodnikowi za nieuprawniony udział w grze i nakazał wznowić grę rzutem wolnym pośrednim wykonanym przez drużynę przeciwną z miejsca gdzie była piłka w momencie przerwania gry. Czy postępowanie sędziego było właściwe?
	TAK - NIE 


	NIE

	9. 
	Po zdobyciu bramki sędzia stwierdził, że w chwili jej zdobycia na polu gry przebywała osoba niepożądana i miała ona wpływ na przebieg gry. Decyzja.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	S

	10. 
	Napastnik prowadząc piłkę i będąc około 25 m. od bramki przeciwnika, został zaatakowany wślizgiem – wślizgująca noga zawodnika w momencie ataku na piłkę dotyka ziemi, trafia bezpośrednio piłkę, lecz druga noga trafia w przeciwnika. Atak wślizgiem zdaniem sędziego miał charakter zagrania nierozważnego.  Tak  zagrana piłka trafia do bramkarza (współpartnera zawodnika wykonującego wślizg), który chwyta ją w ręce. Decyzja
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	B +

	11. 
	Podczas walki o piłkę w środkowej strefie boiska, zawodnik gospodarzy chcąc przejąć piłkę zaatakował przeciwnika w sposób nierozważny. Decyzja.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	B +

	12. 
	Podczas walki o piłkę w środkowej strefie boiska, zawodnik chcąc przejąć piłkę zaatakował nogami w sposób, który naraża na niebezpieczeństwo zawodnika drużyny przeciwnej. Decyzja.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	B ++

	13. 
	Podczas akcji korzystnej przed polem karnym, obrońca popełnia poważny, rażący faul na napastniku. W tym czasie piłkę przejmuje współpartner napastnika – wbiega w pole karne i oddaje strzał na bramkę. Bramkarz paruje piłkę na rzut rożny. Cała akcja trwała 5 sekund. Decyzja.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	B ++

	14. 
	Podczas gry zawodnik opuścił boisko i zachował się gwałtownie i agresywnie w stosunku do osoby towarzyszącej. Decyzja. 
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	P ++

	15. 
	Napastnik po minięciu ostatniego obrońcy, będąc w sytuacji korzystnej, został zaatakowany wślizgiem – wślizgująca noga zawodnika w momencie ataku na piłkę dotyka ziemi i trafia bezpośrednio piłkę. Tak  zagrana piłka trafia do bramkarza (współpartnera zawodnika wykonującego wślizg), który chwyta ją w ręce. Decyzja
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	G

	16. 
	Napastnik prowadząc piłkę i będąc około 25 m. od bramki przeciwnika, został zaatakowany wślizgiem – wślizgująca noga zawodnika w momencie ataku na piłkę dotyka ziemi, trafia bezpośrednio piłkę, lecz druga noga trafia w przeciwnika. Atak wślizgiem zdaniem sędziego miał charakter zagrania  z użyciem nieproporcjonalnej siły.  Tak  zagrana piłka trafia do bramkarza (współpartnera zawodnika wykonującego wślizg), który chwyta ją w ręce. Decyzja
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	B ++


	17. 
	Podczas gry zawodnik opuścił boisko i zachował się gwałtownie i agresywnie w stosunku do osoby niepożądanej. Decyzja. 
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +


	P ++

	18. 
	Po zdobyciu bramki sędzia stwierdził, że w chwili jej zdobycia na polu gry przebywał zawodnik rezerwowy drużyny, która straciła bramkę i miał on wpływ na przebieg gry. Decyzja.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	Br +

	19. 
	Podczas gry zawodnik, będąc głośno krytykowany przez współpartnera (z użyciem wulgarnego słownictwa) za ostatnie zagranie, chwycił w ręce, toczącą się obok piłkę i w sposób nierozważny rzucił ją w kierunku współpartnera trafiając go w nogi. Decyzja
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	B, ++, +

	20. 
	Sędzia asystent stosując zasadę „czekaj i patrz” nie sygnalizował pozycji spalonej. Zdenerwowany obrońca, widząc, że gra toczy się dalej biegnie w kierunku asystenta, wymachując rękoma. Za nim podąża jego współpartner i krzyczy „Ty debilu za ile sprzedałeś ten mecz” Decyzja.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	P

+, ++

	21. 
	Za przewinienie napastnika wewnątrz pola karnego, Sędzia podyktował rzut wolny bezpośredni, dla drużyny broniącej z własnego pola karnego. Drużyna broniąca wykonała go natychmiast pomimo obecności w polu karnym zawodników drużyny przeciwnej. Decyzja
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	G

	22. 
	Za złapanie piłki w ręce przez bramkarza podanej stopą przez współpartnera, sędzia podyktował rzut wolny pośredni w odległości 11 metrów od bramki. Sędzia zaabsorbowany odsuwaniem muru dał gwizdkiem sygnał na wykonanie rzutu, zapominając o zasygnalizowaniu ramieniem rodzaju rzutu. Wykonawca podbiegł do piłki i bezpośrednim strzałem zdobył bramkę. Decyzja.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	J

	23. 
	Podczas zawodów mistrzowskich rozgrywanych przy świetle elektrycznym, w 68 minucie nastąpiła awaria oświetlenia. Po stwierdzeniu przez organizatora, że awarii w krótkim czasie nie da się usunąć, sędzia główny poinformował kapitanów obu zespołów, że powtórzone zawody zostaną rozegrane następnego dnia przy świetle dziennym. Czy sędzia postąpił właściwie?
	TAK - NIE 


	Nie

	24. 
	Zawodnik po podaniu piłki do współpartnera zatrzymał się, będąc zwrócony do niego twarzą, zagradzając drogę przeciwnikowi, czym ułatwił swobodniejsze przejęcie piłki przez kolegę z zespołu. Co postanowi sędzia?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	P

	25. 
	Zawodnik znajduje się na pozycji spalonej poza polem karnym i sędzia asystent podnosi chorągiewkę. Sędzia nie widzi sygnalizacji, a obrońca pozbawia przeciwnika realnej szansy zdobycia bramki. Sędzia zauważa sygnalizację asystenta dopiero po przerwaniu gry i nie uznaje jej słuszności. Decyzja.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	B ++

	26. 
	Wykonywany jest rzut karny. Po gwizdku sędziego, ale zanim piłka była w grze, w pole karne wbiegł obrońca, a bramkarz popisał się wspaniałą interwencją posyłając piłkę poza linię bramkową ponad bramką. Decyzja.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	J

	27. 
	Obrońca widząc biegnącego napastnika przed własnym polem karnym, stopą podbija piłkę do góry i zagrywa ją kolanem do własnego bramkarza. ten jednaki piłki nie łapie w ręce, lecz nogą wyprowadza ją poza pole karne i zaatakowany przez przeciwnika szybko wykopuje piłkę poza linię boczną. Decyzja
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	P +

	28. 
	Czy sędzia zobowiązany jest poddać się badaniu na obecność alkoholu we krwi w przerwie między I i II połową zawodów, jeżeli zarzut nietrzeźwości stawia legitymujący się dowodem osobistym kierownik jednej z drużyn. Zarzut został sporządzony na piśmie z własnoręcznym podpisem kierownika.
	TAK - NIE 


	NIE

	29. 
	Sędzia dał sygnał na rozpoczęcie zawodów, zawodnik drużyny, która wygrała losowanie zagrał piłkę do tyłu. Sędzia pouczył zawodnika o sposobie rozpoczęcia gry i kiedy dał ponowny sygnał na rozpoczęcie ten sam zawodnik po raz drugi zagrał piłkę do tyłu. Sędzia udzielił mu napomnienia. Dając po raz trzeci sygnał gwizdkiem na rozpoczęcie zawodów, do piłki podszedł zawodnik napomniany i ponownie zagrał piłkę do tyłu. Sędzia zgodnie z przepisami wykluczył tego zawodnika z gry. Czy postępowanie sędziego było właściwe?
	TAK - NIE 


	NIE

	30. 
	Za złapanie piłki w ręce przez bramkarza podanej stopą przez współpartnera, sędzia podyktował rzut wolny pośredni w odległości 11 metrów od bramki. Sędzia zaabsorbowany odsuwaniem muru dał gwizdkiem sygnał na wykonanie rzutu, zapominając o zasygnalizowaniu ramieniem rodzaju rzutu. Wykonawca podbiegł do piłki i bezpośrednio uderzył piłkę w kierunku bramki – bramkarz stojący przed murem starał się piłkę wybić, lecz pomimo jego interwencji wpadła ona do bramki. Współpartner bramkarza zdenerwowany taką sytuacją opluł bramkarza za jego interwencję. Decyzja.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	Br, ++


	31. 
	Czy za Używanie przez zawodników prawidłowego ubioru czyni się odpowiedzialnymi kapitana i trenera zespołu?
	TAK - NIE
	NIE



	32. 
	W sytuacji, kiedy drużyna przeciwko której popełniono przewinienie odniosła korzyść z takiego rozstrzygnięcia sędzia nie przerwał gry, zasygnalizował zastosowaną korzyść głosem, a zawodnicy kontynuowali grę. Czy postępowanie sędziego było prawidłowe?
	TAK - NIE 


	NIE

	33. 
	W czasie gry dwóch zawodników przeciwnych drużyn w tym samym czasie doskoczyło do siebie i zaczęło się bić Używając pięści. Decyzja sędziego?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	S++, ++



	34. 
	W korzystnej sytuacji dla drużyny gości rozległ się sygnał gwizdka wydany przez widza. Na tę okoliczność zawodnik gospodarzy złapał lecącą do napastnika piłkę, czym przerwał korzystną akcję. Słysząc gwizdek myślał, Ŝe sędzia przerwał grę za spalonego. Decyzja sędziego?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	S



	35. 
	Piłka opuszczając pole gry przewróciła chorągiewkę rożną, i nie ma możliwości jednoznacznej oceny przez którą linię (bramkową czy boczną) opuściła pole gry. Podaj decyzję sędziego wiedząc, że piłkę ostatnio zagrał zawodnik drużyny broniącej.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	W



	36. 
	Została zarządzona dogrywka. Sędzia przeprowadził losowanie i nakazał rozpoczęcie gry w dogrywce drużynie, która wygrała losowanie. Czy jego postępowanie było prawidłowe?
	TAK - NIE
	NIE



	37. 
	Zawodnik znajduje się na pozycji spalonej i sędzia asystent podnosi chorągiewkę. Sędzia nie widzi sygnalizacji, a obrońca pozbawia przeciwnika realnej szansy zdobycia bramki. Sędzia zauważa sygnalizację asystenta dopiero po przerwaniu gry i uznaje jej słuszność.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	P



	38. 
	Zawodnik znajdujący się na pozycji spalonej w polu karnym przeciwnika, ale nie zaangażowany w aktywną grę jest gwałtownie uderzony przez przeciwnika. Decyzja sędziego?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	K++



	39. 
	W trakcie gry na boisku pojawiła się druga piłka, jednakże sędzia uznał, że położenie drugiej piłki nie zakłóca przebiegu akcji i nie odwraca uwagi zawodników którejkolwiek z drużyn. Czy sędzia moŜe w tej sytuacji kontynuować grę, a piłkę usunąć z boiska po zakończeniu akcji.
	TAK - NIE 


	TAK

	40. 
	Z rzutu od bramki piłka przekroczyła linię bramkową wykonawcy rzutu w odległości 16 metrów od słupka. Decyzja?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	J

	41. 
	Drużyna gospodarzy wychodziła z korzystną akcją. Chcąc przerwać korzystną akcję przeciwników obrońca pociągnął za koszulkę biegnącego z piłką napastnika i spowodował jego upadek. Piłka trafiła jednak do współpartnera napastnika, który strzałem z 20 metrów zdobył bramkę. Decyzja sędziego?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	Br+



	42. 
	Czy w czasie gry kapitan ma prawo zwracać się do sędziego w sprawach dotyczących zawodników, jeżeli robi to w sposób taktowny?
	TAK - NIE
	NIE



	43. 
	Zawodnik w wyniku starcia z przeciwnikiem zgubił but, a następnie zdobył bramkę. Decyzja sędziego?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	Br



	44. 
	Piłka została wybita poza linię boczną. Zawodnik wziął ją w ręce i długo wycierał oraz odbijał o murawę, a następnie nagle pozostawił ją, by wrzucał współpartner. Tym sposobem rozmyślnie została przedłużona przerwa w grze. Decyzja?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	W+



	45. 
	Zawodnik, aby okazać radość ze zdobycia bramki podbiegł do lecącej przy ławce dla rezerwowych torby ze sprzętem sportowym, wyciągnął z niej maskę w klubowych barwach, nałożył na głowę zasłaniając twarz i pobiegł w stronę wiwatujących kibiców. Podaj decyzję sędziego.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	Br+



	46. 
	Zawodnik znajduje się na pozycji spalonej i sędzia asystent podnosi chorągiewkę. Sędzia nie widzi sygnalizacji, a obrońca uderza gwałtownie przeciwnika pięścią. Sędzia zauważa sygnalizację asystenta dopiero po przerwaniu gry i uznaje jej słuszność.


	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	P ++

	47. 
	Po opuszczeniu pola gry przez zawodnika przeznaczonego do wymiany, jednak zanim zawodnik rezerwowy wszedł na pole gry, kierownictwo zrezygnowało z wymiany. Czy w takiej sytuacji zawodnik, który opuścił już boisko może powrócić do gry za zgodą sędziego?
	TAK - NIE
	TAK




	48. 
	Napastnik wbiegł z piłką w pole karne przeciwnika mając realną szansę na zdobycie bramki i został pociągnięty za koszulkę przez obrońcę, co spowodowało jego upadek. Czubkiem buta zdołał jednak kopnąć piłkę w stronę wbiegającego w pole karne współpartnera, który strzałem z piętnastu metrów zdobył bramkę. Podaj decyzję sędziego jeżeli do momentu zdobycia bramki nie przerwał gry.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	Br+



	49. 
	Podczas wykonywania rzutu sędziowskiego w polu karnym, zawodnik drużyny broniącej gwałtownie uderzył przeciwnika zanim piłka dotknęła podłoża. Decyzja sędziego?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	J++



	50. 
	Bramkarz złapał w swoim polu karnym dośrodkowaną przez rywala piłkę i mocno rzucił w kierunku bramki przeciwników. Piłka niesiona silnym podmuchem wiatru przeleciała nad bramkarzem i wpadła do bramki drużyny przeciwnej. Czy sędzia uzna tak zdobytą bramkę?
	TAK - NIE
	TAK



	51. 
	Zawodnik drużyny atakującej w polu karnym przeciwnika znajdował się na pozycji spalonej. Gdy piłka została zagrana do jego współpartnera, nie będącego na spalonym, został on uderzony w brzuch przez przeciwnika. Piłka w tym czasie swobodnie toczyła się po polu karnym, gdyż nikt jej nie dotknął. Decyzja?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	K++



	52. 
	Czy w przypadku niewłaściwej ingerencji sędziego asystenta lub jego nieodpowiedniego

zachowania sędzia może zwolnić go z obowiązków sędziego asystenta? 


	TAK - NIE
	TAK



	53. 
	Czy jedynym obowiązkiem rezerwowego sędziego asystenta jest zastąpienie sędziego asystenta, który nie może kontynuować pełnienia swoich obowiązków lub zastąpienie czwartego sędziego w zależności od sytuacji?
	TAK - NIE
	TAK



	54. 
	Z wykonanego rzutu od bramki piłka uderzyła sędziego, znajdującego się w polu karnym, a następnie trafiła do gry. Decyzja sędziego?


	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	G



	55. 
	Czy sędzia po zakończonym meczu przed zejściem z płyty boiska ma prawo złożyć publiczne oświadczenie dotyczące decyzji podjętych podczas zawodów?
	TAK - NIE 


	NIE

	56. 
	Czy w trakcie meczu dozwolona jest komunikacja radiowa pomiędzy zawodnikami a obsługą techniczną?


	TAK - NIE
	NIE



	57. 
	Sędzia po zdobyciu bramki wznowił grę od środka i dopiero wtedy dostrzegł asystenta, sygnalizującego spalonego zaistniałego w akcji, z której padła bramka.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	G



	58. 
	Zawodnik bezpośrednio z rozpoczęcia gry zdobył bramkę. Decyzja sędziego?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +
	Br



	59. 
	Napastnik oddał strzał z 25 metrów. Piłka została odbita od bramkarza i trafiła do współpartnera napastnika, który w momencie strzału był na pozycji spalonej, a w momencie odbicia piłki od bramkarza nie był już na pozycji spalonej. Zawodnik ten zdobył bramkę. Decyzja sędziego?
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +


	P



	60. 
	Po zakończeniu drugiej połowy zawodów sędzia zarządził dogrywkę. Kapitanowie obu drużyn poprosili sędziego o skrócenie przerwy przed dogrywką do dwóch minut. Sędzia upewniając się, że żaden z zawodników nie protestuje przeciwko skróceniu przerwy rozpoczął dogrywkę po dwu minutowej przerwie zgodnie z prośbą kapitanów. W czasie przerwy zawodnicy pozostali na polu gry. Sędzia postąpił prawidłowo?
	TAK - NIE
	NIE




	61 
	Na zawodach szczebla centralnego (I liga) wypełnione sprawozdanie zostało dostarczone sędziemu na 30min. Przed rozpoczęciem zawodów. Czy jest to zgodne z obowiązującymi przepisami?
	TAK - NIE
	NIE



	62 
	Zawodnicy wewnątrz własnego pola karnego ustawili „mur” w odległości ok. 13m od bramki. Aby dokładniej zagrodzić drogę piłce, złączyli ramiona w tzw. „łańcuch”. Kopnięta piłka trafiła w jednego z obrońców i opuściła boisko przez linię bramową poza bramką.
	G B P K J S

Br W R Z Rb

+ + + + + +

+ + + + + +

	R

	63 
	Wykonany został wrzut. Zawodnik wykonał go w odległości ok. 20 m od miejsca, gdzie piłka faktycznie opuściła boisko. Z prawidłowo wykonanego wrzutu piłkę przejeli zawodnicy drużyny przeciwnej, a sędzia – widząc taką sytuację – zastosował „korzyść” i pozwolił na kontynuowanie gry. Czy postąpił słusznie?


	
	

	64 
	Przed zawodami na odprawie przedmeczowej kierownicy obu zespołów zwrócili się z prośbą, by w trakcie spotkania wszyscy zawodnicy rezerwowi obu zespołów mogli się rozgrzewać, gdyż jest bardzo dużo wolnego miejsca na zakolach poza bramkami. Sędzia uznał ich prośbę za zasadną i zezwolił na taką rozgrzewkę w wyznaczonym miejscu. Czy postąpił słusznie?
	
	

	65 
	Bramkarz podrzucił piłkę z rąk, uwalniając ją do wykopu. Biegnący obok przeciwnik sprytnie wysunął nogę i zagrał piłkę do współpartnera. Co zadecyduje sędzia?
	
	

	66 
	Z rzutu od bramki piłka przekroczyła bezpośrednio linie bramkową w obrębie pola karnego wykonawcy w odległości 9 m od słupka bramkowego. Co należy w takim przypadku zadecydować?
	
	

	67 
	Po zakończeniu 1 połowy zawodnik podszedł do sędziego i zrobił z rąk tzw. „okulary” , ironizując z podejmowanych na boisku decyzji. Jego współpartner głośno powiedział: „za mało ci dali, że nie stać cie na porządne okulary”. Zdarzenie to miało miejsce na płycie boiska. Decyzja?
	
	

	68 
	Zawodnik zdobył bramkę. Wyrażając swoje zadowolenie, podciągnął koszulkę pod brodę i przytrzymując ją tak wykonał tzw. „jaskółkę”, biegnąc tuż przy linii bocznej. Gdy powrócił na boisko sędzia pokazał mu żółtą kartkę. Czy postąpił słusznie?
	
	

	69 
	Zawodnik reklamuje nieprawidłową odległość przeciwnika od piłki przy rzucie wolnym. Sędzia uznaje reklamację i zamierza wyegzekwować prawidłową odległość. Będący przy piłce, nie czekając na gwizdek, zagrywa ją do współpartnera będącego na spalonym.
	
	

	70 
	Zawodnik wykonuje rzut wolny bezpośredni na bramkę przeciwnika spoza obrębu pola karnego. Kopnięta piłka zostaje zagrana ręką przez współpartnera, wykonującego ten rzut i piłka szybująca w światło bramki zostaje wybita. Decyzja?
	
	

	71 
	Bramkarz, widząc zawodnika drużyny przeciwnej, składającego się do uderzenia piłki głową w polu karnym z realną możliwością zdobycia bramki, rzuca w piłkę rękawicą. Napastnik zdezorientowany odstępuje od zagrania. Piłka wychodzi na aut bramkowy. Decyzja?
	
	

	72 
	Zawodnik rezerwowy rzucił bidonem w zawodnika drużyny przeciwnej, gdy ten przebiegał przy linii bocznej niedaleko strefy technicznej w obrębie boiska.
	
	

	73 
	Zawodnik próbuje szybko wykonać wrzut. Przeciwnik podskakuje w odległości 1m uniemożliwiając swobodne zagranie. Wrzucający zdenerwowany takim rozwojem sytuacji, rzuca rozmyślnie piłką w twarz podskakującego przeciwnika. Decyzja?
	
	

	74 
	Sędzia zarządził 5-minutową przerwę przed dogrywką. Czy postąpił słusznie?
	
	

	75 
	Po wykonaniu rzutu z rogu zawodnik drużyny atakującej intensywnie podskakuje przed bramkarzem drużyny broniącej. Zdenerwowany bramkarz odpycha tego zawodnika, a stojący współpartner odpychanego pluje bramkarzowi na klatkę piersiową. Decyzja?
	
	

	76 
	Obrońca wykonuje rzut od bramki. Boisko ma 94m długości, a piłka niesiona silnym wiatrem odbija się od murawy i trafia w słupek bramki przeciwnika. Do odbitej piłki dobiega napastnik będący w momencie rzutu od bramki na pozycji spalonej i zdobywa bramkę. Decyzja?
	
	

	77 
	Po dynamicznej akcji zawodnik atakujący i obrońca znaleźli się w polu karnym. Napastnik samoistnie utracił równowagę i pozorując faul upadł, próbując wymusić karnego. Zdenerwowany obrońca sugestywnie zaczął ręka sugerować pokazanie kartki przeciwnikowi. Sędzia przerwał grę?
	
	

	78 
	Po faulu sędzia przerwał grę. Zawodnicy drużyny poszkodowanej otoczyli arbitra, chcąc wymusić decyzję. Jeden z nich krzyczał: „żółta, żółta”, zaś drugi podążał krok w krok za sędzią uniemożliwiając mu podjęcie stosownych czynności. Decyzja?
	
	

	79 
	Zdenerwowany zawodnik podczas gry, biegnąc przy linii bocznej, wyjął ochraniacz i rzucił nim w osoby siedzące w strefie technicznej własnej drużyny. Decyzja?
	
	

	80 
	Podczas wykonywania serii rzutów karnych w celu wyłonienia zwycięzcy, po trzeciej serii, jeden z zawodników doznał urazu. Sędzia – widząc to – odstąpił od zredukowania liczby zawodników drużyny przeciwnej. Czy postąpił słusznie?
	
	

	81 
	Do załącznika sędziowskiego zostało wpisanych 6 osób, które mają zasiadać na ławce dla zawodników rezerwowych. Sędzia zezwolił na taką liczbę. Czy słusznie?
	
	

	82 
	Zawodnik rezerwowy drużyny grającej w niekompletnym składzie wszedł na boisko bez zgody sędziego podczas gry. Sędzia to zauważył i grę przerwał. Decyzja?
	
	

	83 
	Arbiter zarządził rzut sędziowski. Do jego wykonywania nie podszedł zawodnik gości. Sędzia zachęcił gestem ręki, by uczestniczył przy wznowieniu gry, lecz on z tego nie skorzystał. Czy można wykonać rzut, gdy jest tylko jeden z zawodników?
	
	

	84 
	W wyniku akcji zawodnik drużyny atakującej znalazł się w bramce przeciwnika, a jego kolega oddał strzał na bramkę, po którym piłka wpadła do siatki. Zanim jednak wpadła, zawodnik  ten głośno krzyknął do bramkarza: „puść”, wyraźnie go rozpraszając. Decyzja?
	
	

	85 
	Przed rozpoczęciem zawodów sędzia stwierdził, że jeden z zawodników ma na palcu grawerowaną obrączkę. Zawodnik z kolei pokazał sędziemu, że ma opuchnięty palec i nie można jej zdjąć. Po wielu prośbach sędzia zgodził się, by zakleić obrączkę plastrem i wziąć udział w grze. Czy postąpił słusznie?
	
	

	86 
	Zespół rozpoczął grę z udziałem 9 zawodników. Po kilkunastu minutach przyjechało 4 spóźnialskich. Czy sędzia zezwoli na wpisanie ich wszystkich do protokółu meczowego?
	
	

	87 
	Sędzia zastosował „korzyść”, sygnalizując ją rękoma i głośno dwukrotnie krzyknął: „grać”. Czy zasygnalizowanie głosem korzyści jest zgodne z przepisami?
	
	

	88 
	Dwaj zawodnicy tego samego zespołu chwilowo znaleźli się poza boiskiem. Jeden z nich miał pretensje do współpartnera, że gra on egoistycznie. Gdy nie było reakcji, w ślad za słowami nastąpiło uderzenie otwartą dłonią w tył głowy tego współpartnera. Decyzja?
	
	

	89 
	Sędzia zauważył, że podczas gry bramkarz butem rysuje na murawie linie wyznaczającą środek bramki. Przerwał grę i pokazał bramkarzowi żółtą kartkę. Czy postąpił słusznie?
	
	

	90 
	Wykonywany jest rzut karny. Sędzia dał sygnał gwizdkiem, lecz nim piłka została zagrana w pole karne wszedł zawodnik drużyny broniącej. Piłka po odbiciu się od słupka wpadła do bramki. Decyzja?
	
	


